
Årsmelding korps skoleåret 21/22 

Korpset har i høst bestått av 26 medlemmer og 3 aspiranter. Tore Østenstad har vært fast dirigent og 
Emma Østenstad har hatt aspirantene. 
Koronapandemien preget fortsatt dette halvåret, men vi fikk gjennomført litt mer enn i fjor høst. 

August 
Vi hadde første øvelsen 19.august 

September 
2.sept. hadde vi opptak av nye aspiranter. 
13.sept. hadde vi årsmøte. 

24.-26.sept hadde vi seminar på Avaldsnes skole. Dette ble ei kjekk helg med mye god øving. I 
pausene var musikantene delt i grupper som konkurrerte i å bli Skolekorpsets Mestere, her var det 
mye engasjement og god innsats. 

Oktober 
3.okt. skulle vi spilt på Visnesmarknaden. Denne ble avlyst pga korona. 

November 
5.-7.nov hadde vi seminar på Torvastad skole og kultursenter. Ei helg med gode forberedelser på 
konkurranseprogrammet. Lørdag ettermiddag avsluttet vi med taco og bingo etter øvelsen. 

12.nov var vi på Stavanger Open. Vi stilte i 3 divisjon og korpset framførte et flott program der 
temaet var «På bondegården». Korpset fikk en god 4.plass med 91 poeng. I tillegg kom vi på 3.plass 
av 15 korps på underholdningen. Veldig stas å få med seg en pokal hjem! 

I slutten av november spilte vi på julegrantenning i Visnes og på Håvik skole. 

Desember 
Vi solgte julekalendere. Dette året solgte medlemmene ut alle kalenderne og vi hadde derfor ikke 
salg på butikkene. 
Den tradisjonelle spillingen i kirka på julaften ble avlyst, men vi fikk spilt litt utenfor butikkene i 
nærområdet. 
6.des. hadde vi juleavslutning med grøt og trekning av kalenderloddene. Øvelsene i siste del av 
desember ble avslyst pga korona. 

Januar 
Koronasituasjonen førte til at vi ikke startet opp før 17.januar. De første ukene ble preget av mye 
fravær pga karantener og sykdom 

Mars 
11.-13.mars hadde vi seminar på Avaldsnes skole med fullt fokus på RM-programmet. Kjekt å se hvor 
mye framgang en får i løpet av en helg. Lørdag ettermiddag hadde vi pizza og var på bowling etter 
øvelsen. 

20.mars deltok vi i 3.divisjon på Rogalandsmesterskapet i Stavanger. Ting gikk ikke helt vår vei denne 
dagen og vi fikk 9.plass med 82 poeng. Det ble allikevel en kjekk dag med flott musikk og pizza på 
Egon. 



28.mars hadde vi ekstraordinært årsmøte. 

Mai 
9.mai hadde vi 17.mai-øvelse på Feøy. Været var ikke det beste, men vi fikk blåst gjennom noen 
marsjer og kost oss med mat og kjøp av lodd. 

17.mai startet med spilling i rundkjøringen under bilkortesjen. Etterpå hadde vi frokost og en hvil på 
Karmel. Vi deltok selvsagt i toget, og spilte på markeringen ved minnesmerket. Vi spilte også på 
Avaldsnes skole og Håvik skole. En travel og kjekk dag, men ble gjerne litt for mye spilling i forhold til 
hva leppene holdt til. 

Juni 
3.-6.juni: Årets høydepunkt ble sommerturen! Vi kjørte buss til Oslo og deltok på Korpsfest i 
forbindelse med frivillighetens år 2022. Vi overnattet på Scandic Fornebu. Lørdagen møtte vi opp 
sammen med fire andre korps på Munch Brygge og hadde konsert. Ekstra stas at Korps United fra 
TV2-programmet med samme navn var på samme konsertarena som oss. Etter konserten marsjerte 
vi opp mot Karl Johan og samlet oss med alle de andre korpsene som hadde hatt konsert andre 
steder i byen. Veldig kjekt å få marsjere opp Karl Johan og ned til rådhusplassen sammen med så 
mange andre musikanter. Etter avslutningskonsert på rådhusplassen var det pizza på Peppes og en 
liten rusletur i byen før vi dro tilbake til hotellet. Søndagen hadde vi en super dag på Tusenfryd. Vi 
avsluttet med utdeling av stjerner og medaljer på kvelden. Mats Knutsen Jordal ble kåret til årets 
korpsvenn. 
Fint vær og fantastisk god stemning hele helgen. 


